

Referat bestyrelsesmøde d. 23.09.2024 kl. 19.00-21.00

Punkter på dagsordenen	Beslutning/overvejelser - hvad, hvornår og hvem?
Valg af mødeleder og referent (fast pkt.)	Mødeleder: Karsten Referent: Peter
Godkendelse af dagsorden	Godkendt
Deltagere og fraværende (fast pkt.)	Til stede: Karsten, Peter, Lissi, Martin. - Fraværende: Verne
Bordet rundt (fast pkt.)	Refereres ikke
Nyt fra resten af Alternativet (fast pkt.)	Overskud udspillet er sendt ud. Vi forstår at planen er skyde det ud over flere omgange - Vi kunne ønske os at der måske var et materiale, som vi kunne arbejde med lokalt? Findes det? Måske kunne det have været et tydeligere signal, hvis man havde holdt sig til budskabet om en 30 timers arbejdsuge. Lissi dykker ned i det grundigere til næste møde. Vi vil gerne hjælpe - men hvordan gør vi det bedst? Peter undersøger om der er noget materiale vi kan dele på Alternativet Aarhus' kanaler.
Nyt fra ÅUØ (fast pkt.)	Ikke noget nyt
Opfølgning på handlingspunkter fra sidste møder:	Der skal arrangeres et kandidatmøde med bestyrelsen. Lissi følger op på om Verner har skrevet ud til kandidaterne for at finde en dato - Bjørn, Nikoline, Carsten B. og Verner.  Der findes to datoer , og bestyrelsen skal melde tilbage hurtigt. Vi forsøger med to torsdage.

	<p>Nilas er en måske'er.</p> <p>Fokus for mødet er blandt andet at snakke om hvor vi ligger vores budskabers fokus til KV25.</p> <p>Hvordan kan vi skabe nogle flere ressourcer i bestyrelsen? Kan vi finde et eller to nye medlemmer?</p>
Aktuelt fra årshjulet	Peter overtager styring af årshjul. (stadig i proces)
Økonomi - status (fast pkt.)	Der er kommet tre regninger fra kommunen for nedtagning af valgplakater. Karsten har sendt videre til landsekretariatet, som har sendt videre til storkredsen.
<a href="mailto:aarhus@alternativet.dk">aarhus@alternativet.dk</a>	Vi har fået en mødeindkaldelse til et online møde på torsdag med det nationale kandidatudvalg - alle bestyrelser og kredse er inviteret. Lissi deltager måske.
NAV12	Er ved at arrangere et stormøde i oktober, omhandlende at snakke om hvordan vi kan bruge erfaringerne fra NAV12 gruppen til KV25. Kan vi hjælpe? Lissi kontakter Bodil for mere info.
Kulturgruppen	Gruppen mødes d. 7. okt.
Baggrundsgruppe Thure (ex Ø)	Bjørn og Nikoline har siddet med til budgetforhandlingerne sammen med Thure. Og har lært rigtig meget af den proces. Vi har fået en masse god viden ud af det.
Kandidatudvalget	Vi forventer at der skal være et nyt opstillingsmøde i år eller starten af det nye. Bjørn har måske rekrutteret nogle nye..
Eventgruppen Aktivitetsgruppen Madklubben	Ikke noget nyt

Dougnutgruppen	Den holder formentlig pause.
Indhold til nyhedsbrevet:	Sendes løbende til Martin, som sender det ud til medlemmerne. Martin vil sætte hold på udsending af nyhedsbreve. En mulighed er at sende ud ad hoc og når der er et aktuelt arrangement. Vi skal hjælpe hinanden med at der trods alt sendes en hilsen fra Alternativet Aarhus med jævne mellemrum.
Emner der bør tages op på medlemsmødet:	Der er en ny fredagsbar d. 11. oktober Søndagsbrunch d. 6. okt.
Fredningsnævnet	Lissi kontakter Nikoline, om hun vil påtage sig opgaven.
Udspil fra Bjørn	Bestyrelsen støtter lanceringen af Bjørns udspil "Grøntsagerne tæt på". Og vi vil gerne fortsætte dialogen om hjælp til lanceringen. Martin kan evt. hjælpe med det grafiske layout. Bestyrelsen ønsker et planlægningsmøde med Bjørn om at planlægge lanceringen, og sikre at vi skyder det ud i de relevante kanaler.  Et godt gennemarbejdet og visuelt materiale kan også bruges til at sende et signal til HB om at vi skal have flere ressourcer.
Næste møde	Torsdag d. 24. okt. kl. 19.00 - 21.00 – Onlinemøde.
Evt.	Peter sætter et møde op med Rasmus Rydahl, som rep. for HB, for at tale KV25.
Godkendelse af referat	Godkendt